

Referat FAU Vesong ungdomsskole

Dato: 11.04.23
Tid: 18:00 – 20:00
Sted: Vesong Ungdomsskole, klasserom 131B
Neste møte: 09.05.23, kl 18:00.

Tilstede:

Anne Astrup Trebler Kværner, (møteleder og referent), Heidi Irene Akselsen, Irene Kleven, , Natalya Ebbesen, Cathrine Martinsen, Reidun Nordtømme, Anne Karine Carlsen, Thor Henning Hanssveen, Anett Sandstrøm, Silje Sunnarvik Clementsen, Mari Hauknes.

Ikke til stede:

Tonje Marie Fyen Eidevik, Chirsten Castberg, Berit Virag Tønsaker, Christopher Johansen, Ole- Gustav Sagmoen Bjerke, Monica Pedersen, Sissel Bigseth, Karine Karlsen- Platt, Bård Lindh, Eszter Szabone, Bjørn Terje Mellesdal, Anders Aamot Jølsum, Katrine Madsen Bråten,

Sak 1:

Digital juks. Etterspørre rektor om hvilke rutiner som gjelder her. Er det like regler for alle trinn og klasser. Chat- GPT. Hvordan jobber skolen med dette?

Sak 2:

Det var ønskelig at FAU skulle vurdere om ulike foredrag i regi av FUG var interessant for oss. Dersom skolens ledelse og ansatte mener at dette er gode foredragspakker , så støtter FAU det. Men vi mener ikke at møtet/foredraget for et storforeldremøte for foresatte bør prioriteres, da det kreves mye tid til gjennomføring. Vi ønsker temaet velkomment, men at det tas i forbindelse med høstens foreldremøte ved skolestart. Foredraget for FAU: «valgt til fau – hva nå?» kan være aktuelt å gjennomføre digitalt i et fau- møte. Gjerne tidlig på høsten.

Sak 3:

Status fra FUG, kommunalt foreldreutvalg:

- Vesong var representert.
- Det følges opp at Vesong skal være pilot for nærmiljøsenderet. Møtet inneholdt mye info rundt mulige sammenslåing av ungdomsskoler. Det er gjort flere utredninger.
- I møtet kom det frem at det etterlyses en felles handlingsplan for bekymringsfullt høyt fravær som er ufrivillig. Et av tiltakene som er drøftet er om det skal sendes inn melding til barnevernet ved bekymringsfullt fravær.
- Det ble påpekt at Vesong kom seg veldig godt ut av tilsynet som er gjort i år. Imponert over hvordan Vesong hadde dokumentert og fulgt opp dette.

Sak 4:

Ekstra innspill fra nyttårsfesten: Det ble kjøpt inn for mye. Det bør lages et lite notat fra festen og erfaringer.

Sak 5: Planlegge 10.klasse avslutning. Dette må vi snakke om på neste møte i mai. Et par innspill: Det bør etterspørres at kaker og annet spiselig som leveres, er dandert og fine og servere til en slik avslutning. Det må spørres rektor om fordeling av oppgaver til denne kvelden. Kan noen klasse gå i klasserom etterpå for å få en liten markering bare for klassen sin? Hvilken dato er satt for denne avslutningen?

Møteplan 2023:

- 01- 10.01.2023
- 02- 07.02.2023
- 03- 07.03.2023
- 04- 11.04.2023
- 05- 09.05.2023
- 06- 13.06.2023
- 07- 12.09.2023

- Sende ut FAU referatet via transponder for å nå alle foresatte.

Om FAU

Ønsker du å ta opp noe eller ønsker du at FAU skal jobbe med noe, meld det inn til din klasses FAU representant.

<http://www.fug.no/slik-jobber-raad-og-utvalg.468064.no.html>

http://lovdata.no/lov/1998-07-17-61/KAPITTEL_13#%C2%A711-4



Bård Lindh
07.02.2023